

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR INVESTMENT Date: 19-07-2026 01:38:02 PM Subject: Remaining replies from shareholders of Dar Al Aman	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للاستثمار التاريخ: 19-07-2026 01:38:02 PM الموضوع: باقي رديات مساهمي شركة دار الأمان للاستثمار
Dar Al Aman Investment Company PJSC (formerly Dar Al Aman Islamic Finance Company) requests that the company's shareholders entitled to a cash refund resulting from the capital reduction, based on the decision of the General Assembly at its extraordinary meeting held on (18/08/2025) , and who have not received their dues to date (as per the attached statement), Center Review The company to receive their dues Accompanied With them Proof of identity document As per the rules during hours Official working hours are at its headquarters located in Amman, Abdullah Ghosheh Street, Al-Husseini Complex, Building No. 53, First Floor, Office No. 106B ,	ترجوا شركة دار الأمان للاستثمار ش م ع (شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي سابقا) السادة مساهمي الشركة مستحقي ارجاع النقد الناتج عن تخفيض رأس المال استنادا إلى قرار الهيئة العامة في اجتماعها غير العادي المنعقد بتاريخ (18/08/2025) والذين لم يستلموا مستحقاتهم لغاية تاريخه (حسب الكشف المرفق) مراجعة مركز الشركة لإستلام مستحقاتهم مصطحبين معهم وثيقة إثبات الشخصية حسب الاصول خلال ساعات الدوام الرسمي في مقرها الكائن في عمان، شارع عبد الله غوشة، مجمع الحسيني بناية رقم 53، الطابق الأول مكتب رقم 106B.
19-07-2026	19-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني